
Seja delegatske skupščine

Resolucije,
plani in Integral

Zadnja, sedma seja skupščine naše ob-
čine se je kljub temu, da dnevni red ni bil
tako obsežen (imel je samo 13 točk), zavlek-
la do poznega večera. Kako se tudi ne bi,
če se je pa razpravljalo o samih poraembnih
rečeh: Osnutku resolucije o politiki izvaja-
nja družbenega plana naše občine od 1981
do 1985 v naslednjem letu, predlogi spre-
memb in dopolnitev družbenega plana me-
sta Ljubljane za obdobje 1981 do 1985, po-
ročilo o izvajanju usmerjencga izobraževa-
nja (to je bilo posebno sočno, saj probleme,
katerih je cel kup, samo nakazuje, rešitve
pa sploh ne omenja), osnutek odloka o pro-
računu občine Ljubljana-Šiška ter o proble-
matiki Integralovega mestnega potniškega
prometa.

O tem nam je govoril tovariš Dimnik, ki
nam v svoji razlagi ni dosti novega povedal.
Morda le to, da opravljajo ličarska p o p r a ^
la na črno, ker svoje ličarske delavnice ni-
majo, da imajo kadrovske probleme, ker jim
že izšolani vozniki odhajajo,. ter da nimajo
sredstev za nakup oz. za obnovitev svojega
voznega parka, ker sredstev za amortizacijo
že nekaj časa sploh nimajo. Zato je propa-
giral idejo o tem, da bi naj od občanov do-
bili posojila v ta namen, konkrelne pogo.je
glede posojil pa bi uredili s samoupravnim
sporazumom ali s kreditno pogodbo. V Inte-
gralu pravijo, da je to v interesu delavcev
in občanov, ki se bodo tako varno pripeljali
na delo in z dela. Pa počakajmo, če bo na
to kaj odziva.

Sicer pa bd naslednja seja dvch zborov
skupščine občine 23. 12., družbenopolitičnega
zbora pa 22. 12. 1982. Na sporedu bo obrav-
nava predloga resolucije o polhiki izvajanja
družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za
obdobje 1981 do 1985 v letu 1983, prediog
programa dela skupščine občine za leto 1983,
problematika izdelave in sprejemanja urba-
nistjčne dokumentacije, organiziranost in de-
lovanje občinskih upravnih organov in še
marsikaj. Vilma Prezelj


